
-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: sven svanström   
Skickat: den 26 april 2021 08:27 
Till: Kontaktcenter <kontaktcenter@habo.se> 
Ämne: Motion till KF den 10 Maj 2021 
 
God morgon Kontaktcenter 
 
I pandemitiderna, 
kan ni skriva ut och ge denna motion till, KF - ordförande och registrator? 
 
Motion till KF den 10 Maj 2021 
 
Kommunfullmäktiges ordförande, 
och delegater. 
 
> Motionen och Saken; 
UL,s - mjuka linjen i Bålsta >301 linjen. 
Varför ges inte denna linje, en liten sträckning på ca 800 meter. 
Positionen- 
Kalmarrondellen till Dragtes rondell, och retur till Kalmrrrondellen ? 
Syfte att kunna enkelt släppa av/på passagerare till Ica Maxi, med flera andra arbetsplatser. 
 
Jag känner stor "skam", att ingen politiker tagit tag i denna sak transportsektorn  för Håbo kommuns 
innevånare. 
(Som har svårt av olika anledningar i funktions nedsättning/ar). 
Medborgaren har sin kommunala rätt, i en demokratisk ordning, själv avgöra vart man vill transporteras.  
Och då självklart inom tätbebyggda Bålsta med omnejd. 
 
Vore mycket bra om Politiken gjorde, En stor sak för medborgaren i Håbo kommun. 
Många av er, politiker, är inflyttade och har tyvärr ingen förståelse för "Håbo Andans" betydelse. 
= Att ge det bästa till/för medborgaren, (kortfattad beskrivning). 
Som 4:e Generations boende, är jag undertecknad, med flera, uppväxta med. 
 
Gör om och gör nu rätt.....för medborgaren. 
 
(Slut på motionen) 
 
Med vänlig hälsning 
 
Svanström Sven H. 

 
 

  

 




